
Referat 

Referat af dialogmøde med Tønder kommunens tekniske forvaltning, afholdt den 

3.09.2013 på  Enjoy Ressort Rømø. 

 

Deltagere fra Bolilmark Grundejerforening: Jørgen Gram Hansen 

                                                                               Horst Dehnbostel 

Dialogmødet gik overordnet ud på at informere om anlægsprojekter i Tønder 

kommune. 

Der var ingen kommende projekter som vedrører Bolilmark. 

Der blev bl.a. talt om solcelleparkernes (i stedet for egne celler på taget) etablering 

er rentabel med den nuværende lovgivning.  

Kommunens anlægsstrategi kan fremadrettet læses på nettet. Ligeledes er der pr. 

1.10.2013 mulighed for at følge borgermøder live på nettet, med mulighed for 

livechat på Facebook m.m. 

Ændring af lokalplaner: Kommunen er indstillet på at imødekomme ønsker om 

ændringer i lokalplaner. 

Kommunen vil se på stierne på Rømø.  

Der kommer til foråret 2014 nye toiletter, samt bedre containerforhold på Lakolk 

strand. 

Der er ingen planer for yderlig  kloakering på øen. 

Der bliver etableret en ny sendemast på nordøen for bl.a. bedre telefonidækning. 

 

Horst Dehnbostel 

Sekretær 

                                                                                                                                                     


